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Datum: dinsdag 26 mrt 2024 
 
1. Opening, 
Ilona opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen vanuit school 

• School zoekt kanalen, buiten de social media om, of manieren om als school 
meer op te vallen. Wat zouden mogelijkheden zijn om (meer) zichtbaar te 
worden in de wijk?. Ellen schuift hiervoor aan vanuit haar expertise om mee te 
denken met school. Een idee: meedoen aan de Opschoondagen (via 
Keischoon033) 

• Update Koningsspelen; school heeft net draaiboek van Sportivate ontvangen, 
zij verzorgen alles rondom de spellen, uitleg ouders etc... Groepen 1 en 2 blijven 
op school en groepen 3-8 gaan naar VOP. OR wordt gevraagd eten, drinken te 
verzorgen. De cie koppelt gelijk terug dat hiervoor meer ouders nodig zijn dan 
de paar cie leden, Agnes koppelt dit terug aan Esther. 

 
3. Punten OR: 
 
Erwin, penningmeester is aangeschoven om de totstandkoming van de budgetten 
voor de verschillende commissies toe te lichten. Afgesproken is dat op de 
eerstvolgende vergadering met elkaar de (concept) budgetten bepaald worden voor 
volgend schooljaar. Hierdoor komt er inzicht in budgetten zodat er waar nodig in 
overleg geschoven kan worden met budgetten. 
Kijken naar mogelijk verhogen budget Sinterklaas ivm de lootjes/kadootjes. 
Agnes laat aantallen leerlingen weten.    
 
Ouderbijdrage is 27,50 euro en schoolreisjesbijdrage is 32,50. Dit jaar is de bijdrage 
door slechts 78% van de ouders betaald. De incasso voor de ouderbijdrage is rond 1 
april, Erwin gaat stukje schrijven over waarvoor de bijdragen gebruikt worden. 
 
Waar kunnen declaraties van de OR leden naar toe? Erwin wil declaratie app groep 
aanmaken. Declaratie ovv excel met bon, let op tenaamstelling van je rekening nr.  
Voorschot aanvragen is ook mogelijk. 
 
Budget voor de schoolreisjes is al een paar jaar verlieslijdend. De reserves zijn op en 
er moet dus nagedacht worden over in welke vorm en binnen welk budget dit vorm 
gegeven kan worden.  
12 april komt de cie bijeen, Agnes probeert aan te schuiven bij het overleg. 
Bespreken budget versus programma. Dat wat er aan bijdragen betaald word dat is 
het budget waarvan het bekostigd moet worden. Mogelijk een peiling onder ouders 
eruit. Budget verhogen of ouders zelf rijden ipv ‘dure bussen’ zijn al wat genoemde 
suggesties. 
 
 
4. Commissies 
Update Pasen; loopt op rolletjes, leuke knutsels zijn er gemaakt. 
 
Koningsspelen; Erwin heeft zijn hulp aangeboden voor eten/drinken en Nicolet laat 
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dit nog weten. Miranda inventariseert aantallen flessen limo en fruit/groentesnacks en 
regelt dit ook bij een supermarkt. 
 
Avond 4-dgse 4-7 juni; Tessa is bij de scholen informatieavond op maandag 4 maart 
aanwezig geweest. Vuurvogel heeft de gouden bezem nog niet gewonnen. Idee is 
om de leerlingenraad de klassen rond te laten gaan om leerlingen enthousiast te 
maken. Mogelijk een info avond voor de ouders, om rol tijdens het wandelen te 
bespreken. Dit bespreken in de cie.  
Wat wil de Vuurvogel qua afstand van de groepen 5? Besluit: groep 5 loopt de 5 km.   
 
Waar is de sum up ivm innen bijdrage voor de avond 4-dgse?. De sum up was 
eigendom van Martine en gekoppeld aan haar rekening, destijds kon dat niet 
gekoppeld worden aan de OR bankrekening. Misschien inmiddels wel, mogelijk kan 
Erwin dit uitzoeken.  
 
6. Rondvraag 
Hoe bepalen we wie welke cie volgende jaar gaat doen?. Leonie stuurt volgende 
week mailtje zodat ieder zijn top 3 kan aangeven. 
 
Aandacht besteden aan werven nieuwe OR leden en ook voor een voorzitter ivm 
afscheid van aantal OR leden dit jaar. Leonie levert tekst aan voor in de Vogelvlucht 
of voor in Parro. 
 
7. Data vergaderingen 2023-2024: 
 
Woe avond 15 mei    
Juni; afsluitend etentje 


